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BOLYSTPROSJEKTENE. STATUS ETTER GJENNOMFØRINGSPERIODENS UTLØP - 
DISPONERING AV UBRUKTE MIDLER. 
 
Rådmannens innstilling 
1. Bolysttiltakene avsluttes i henhold til kommunestyrets vedtak av 26.05.2016 hvor det 

heter at tiltakene skal være sluttført innen 1 år fra tildeling av midler. 
2. Ikke-tildelte midler, kr 2.226.500, inndras og disponeres til andre formål som 

kommunestyret vedtar. 
3. Tildelte midler som ikke er benyttet, ca kr 250.000, inndras og disponeres til andre 

formål som kommunestyret vedtar. 
 
 
Sakens bakgrunn og innhold 
3 kommunestyreoppnevnte arbeidsgrupper fikk hver i oppdrag å foreslå tildeling av 3 
millioner kroner til ulike bolystfremmende tiltak. Kommunestyret vedtok i møte 26.05.2016 
de 3 gruppenes anbefaling for fordeling av midlene. 
«Arbeidsgruppe Opphaug krets» har fordelt hele beløpet på 3 mill kroner. «Arbeidsgruppe 
Uthaug krets» har fordelt kr 1.127.500, mens «Arbeidsgruppe Brekstad krets» har tildelt kr 
2.646.000. Dette betyr at av de bevilgede 9 millioner kronene, er kr 2.226.500 ikke blitt 
tildelt. 
 
Det nærmer seg nå slutten på den ettårsperioden som de som har fått tildelt midler hadde 
på seg, for gjennomføring av tiltakene. Selv om ettårsperioden ikke er slutt, har det dannet 
seg et rimelig klart bilde av hva som blir stående igjen som ubrukte midler av det som er 
tildelt. 
Av ulike årsaker vil noen av de prosjektene som er tildelt midler ikke bli realisert. Dette 
utgjør ca kr 250.000. 
 
Ikke-disponerte midler vil følgelig ved Bolystprosjektets avslutning være ca 2,5 mill kroner. 
 
Uten at arbeidsgruppene har fått det forelagt seg, har kommunen nylig mottatt 3 søknader 
om penger til finansiering av ytterligere prosjekter; 
 

- Uthaug båtklubb kr 1,8 mill 
- Breivika velforening kr 44.000 
- Uthaugsgården kr 106.000 
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Administrasjonens vurdering 
Administrasjonen registrerer at det ved gjennomføringsperiodens utløp vil gjenstå ca 2,5 mill 
kroner i Bolystprosjektet som ikke er disponert. 
 
Etter at investeringsbudsjettet for 2017 ble vedtatt har kommunestyret fattet vedtak om flere 
større investeringsprosjekter som alle skal lånefinansieres. Administrasjonen foreslår derfor, 
for å redusere behovet for ytterligere låneopptak, at 4 av de sakene om finansiering som 
skal behandles parallelt med denne saken, finansieres ved bruk av de 2,5 mill som ikke er 
disponert i Bolystprosjektet. 
Dette gjelder følgende saker: 

- Oppfinansiering av medisinrom omsorgsboligene  kr    350.000 
- Ombyggingsarbeider Futura barnehage   kr    400.000 
- Ombyggingsarbeider ifm Spesialistpoliklinikken  kr 1.000.000 
- Delfinansiering av Turveier til alle grender   kr    750.000  

kr 2.500.000 
 
 


